

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2020-01-14
Plats: Orrliden
Närvarande Pär Eriksson
Michael Petersson
Maria Larsson
Johan Sjöberg
Satu Verlinna
Roger Gill
Lars Andersson
Ulrika Kårefjärd
Alf Svensson
Nina Lindström

Ej närvarande: Olle Nilsson

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Vi började mötet med att minnas vår vän och kollega Olle Nilsson som hastigt gått bort i slutet på förra veckan. De som har möjlighet närvarar på begravningen och vi ser till att föreningen skriver minnesord i tidningen samt skänker en krans till begravningen. Vi skickar även en blomma, under morgondagen, till hans fru.

Därefter förklarade Pär mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

a. Godkännande av föregående protokoll

Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna

3. Ekonomi - lägesrapport

a. Genomgång av 2019 och påbörjan av budget 2020

Vi har hittills bokfört till den 19/12 och är just nu mitt i ett byte av ekonomisystem.

Budgeten är påbörjad och vi behöver nu tänka till lite extra på sponsorsidan. Ska vi köpa in sponsringsarbetet som tjänst? Vi funderar lite i frågan och Pär undersöker lite möjligheter tillsammans med Lasse som redovisas vid nästa möte.

123 034kr blir inbetalda, av kommunen, för driften av anläggningen.

b. Skötsel av Orrliden – ersättning 2020 och vaktmästarfrågan

Efter en skrivelse från Pär till kommunen så har vi nu blivit beviljade 275 000kr för skötseln av Orrliden 2020.

Vad gäller vaktmästarfrågan så behöver vi göra en anställningsform istället för att han fakturerar oss för sina timmar. Förslaget är att han

fakturerar timmar under februari-mars och att vi därefter går över i en anställningsform. Roger hanterar detta och tar en dialog med Tomas.

c. *Ekonomisystemet – avstämning*

Nya systemet är just nu under införande.

4. Verksamhetsberättelse 2019 och Årsplan 2020 inför årsmötet

a. *Kort avstämning om hur vi arbetar och fördelar ansvar samt tidplan*

Maria, Micke och Nina sätter ihop en plan till ett alternativt

Valborgsfirande och redovisar vid nästa styrelsemöte. I övrigt så tar Nina och Maria fram ett förslag på Verksamhetsberättelse och Årsplan inför nästa styrelsemöte samt tar fram förslag på Verksamhetsplan som grund för planeringsdagen.

5. Inför planeringsdag 29/2

a. *Frågor att diskutera och förbereda samt inbjudan*

Vi behöver få ut inbjudan redan nu och varje lag ska vara representerat av minst en ledare och en kontaktförälder.

Punkter att ta upp är bla summering av vad som händer i föreningen och återkoppling från deltagarna på hur de upplever engagemanget i föreningen och även hur vi stärker vår gemenskap i föreningen mellan alla lag. Diplomerad förening ska tas upp och en kortare påminnelse om att barnkonventionen blivit lag.

Maria, Pär, Johan och Ulrika samlar ihop ett underlag för planeringsdagens agenda.

6. Inför säsongen 2020

a. *Herr- och damlag samt ungdomslagen – lägesavstämning anmälan*

Herrlaget drog igång förra onsdagen ute på gräsplan och Damlaget drog igång i söndags inne i skolan. Vi bör även vara alerta nu när Triangeln lägger ner sitt div1-lag och erbjuda plats här.

På ungdomssidan ser laget ut ungefär som förra året.

7. Rapporter och diskussion

a. *Ny riktlinje och utdrag ur polisregister för ledare – avstämning att rutinerna kommunicerats och genomförs*

I stort sett hela styrelsen är avbockad och det krävs ytterligare några påminnelser till ledare/tränare som ännu inte varit in och visat upp utdraget.

b. *Diplomerad förening – ny enkät ut bland föräldrar och spelare under våren*

En ny enkät går ut i början av säsongen, efter att planeringsdagen varit.

c. *Styrelseutbildning 7-8 februari 2020 – kort avstämning och eventuella förberedelser*

Hela styrelsen utom Roger och Lasse deltar vid Sundbyholm.

d. *Kansliet aktuella frågor*

Maria meddelar att det just nu är lite problem med Internet, det svajar och kopplar ifrån med jämna mellanrum.

Lamporna som sitter i taket i samlingsalen skulle behöva bytas ut inom en snar framtid, de börjar vittra sönder.

F03/04 önskar få tillgång till ett större omklädningsrum och ett förslag är att göra 5'an och 6'an till dem och därmed sätta in en dörr i ingången till första omklädningsrummet. Problemet är att det inte finns någon toalett och att duschen är nere i korridoren. Vi behöver även se till att herrarna och flickorna inte har match/träning samtidigt. Vi får även se detta som en temporär lösning då vi behöver komma igång med ombyggnationen på baksidan under året annars brinner pengarna inne från kommunen.

8. Styrelsemöten våren 2020

a. *Tisdagar 18.00-20.00*

Beslutade dagar, sedan tidigare, är 14/1, 11/2 (förberedelse årsmöte och summering styrelseutbildningen), 10/3, 2/4 (torsdag), 5/5 samt att vi kompletterar med /6.

9. Skrivelser och inbjudningar

Inga skrivelser inkomna.

10. Övriga frågor

Malin Andersson har tagit fram ett förslag/utkast till en folder att ge nya medlemmar. Vi ser över den till nästa möte.

För övrigt inga andra frågor att ta upp.

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Det var ett bra och innehållsrikt möte idag.

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Roger hanterar avtalsformen kring vaktmästartjänsten och tar dialogen med Tomas
- Maria, Micke och Nina sätter ihop en plan till ett alternativt Valborgsfirande
- Nina och Maria fram ett förslag på Verksamhetsberättelse och Årsplan inför nästa styrelsemöte samt tar fram förslag på Verksamhetsplan som grund för planeringsdagen
- Maria, Pär, Johan och Ulrika samlar ihop ett underlag för planeringsdagens agenda
- Påminnelser om registerutdrag skickas till de som ännu inte varit ner och visat upp sitt utdrag
- Enkäten till Diplomerad förening går ut på nytt inom kort

- F03/04 får tillgång till omklädningsrum 5 och 6 samt hanterar målning mm själva
- Förslag till Föreningsfolder finns framtagen och ska ses över

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson